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Närvarande: 
Håkan Friberg, Bodil Sundlöf, Stefan Persson, Karin Nedfors, Birgitta Friberg, Annika 
Mellqvist, Kjell Ivarsson 
 
Adj.  
Marcus Bencker, Tomas Ericson, Charlotte Malm, Inga-Lisa Apelman, Håkan Johansson, 
Tina Persson, Olof Blivik.  
 
Frånvaro: 
Maria Arvidsson Karlsson 
 
 

 

Agenda 220607 

 

 
13.15 
 

 
Välkomna! 
 

 
13.30 

Statusuppdatering PSV 
 
Höftledsartros del 1.  
Processledare Marcus Bencker, 
Processägare Tomas Ericson 
 

 
13.45 

Presentation PSV Delbeslut 1 
 
Stroke/ TIA 
Processledare Inga-Lisa Apelman 
Processägare Håkan Johansson 
 

 
14.15 

Presentation PSV Delbeslut 1 
 
Sepsis 
Processledare Tina Persson 
Processägare Olof Blivik 
 

 
14.45 

 
Kaffe 

 
15.30 

 
Reflektion och avslut  
Kjell, Håkan och Bodil 
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Inledning:  
Håkan 
Information om att i fredags beslutade SKS att godkänna 7 PSV och rekommenderar 
regionerna att påbörja införandet av dessa.  

• Inflammatorisk tarmsjukdom 

• Venös sjukdom. Varicer och bensår 

• Diabetes med hög risk för fotsår 

• Grav hörselnedsättning 

• Schizofreni – fortsatt vård 

• Palliativ vård 

• Höftledsartros proteskirurgi 
Statusuppdatering PSV Höftledsartros del 1: 
 
Processägare Tomas Ericson, Processledare Marcus Bencker 
Verksamhetsutvecklare process Charlotte Malm 
 
Sedan presentationen i KR AU i dec/ januari har följande hänt: 
Kommunikationsinsats med hjälp av kommunikatör Emma Petersson arbetar bland annat 
med var dokumentationen skall läggas på ett ställe så att alla kommer åt det.  
 
Vi har också blivit varse att det finns brister i kommunikationen inom kommunerna.  
 
Vi upplever att när vi nu har den första förloppet som provförlopp, så uppstår nya 
problemområden som vi underhand blir varse och som vi också underhand får hitta åtgärder 
för att kunna lösa. 
I detta har vi på gång ”en paketåtgärd” med Utvecklingsdag, arbetsgrupp för att både arbeta 
med att öka kunskap och förståelse inom kommunerna och mellan Region och 
kommunerna. 
 
Samordnare för Kunskapsstyrningen tar med samtalet kring att komunikatörsinsatstöd 
behöver höjas både inom kommunerna, mellan kommunerna och mellan region / kommun.  
 

Håkan Friberg ser till att kolla upp förankringsarbetet ut till primärvården. 
 
Möte planerat v med kommunerna. 
Ev.  kan kommunikation lösa något innan sommaren.  
 
Processledarrollen behöver ersättas då nuvarande processledare går vidare till annan tjänst. 
Processägare Tomas har tankar i detta.  
I samtalet förs dialog kring utmaningen i att frigöra tid för att kunna besätta samtliga roller. 
Ett samtal förs utifrån att tänka hel process utifrån att del 1 är primärvård och del 2 är 
slutenvård.  
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Presentation PSV Stroke/ Tia.  
 
Processägare Håkan Johansson, Processledare Inga-Lisa Apelman 
Verksamhetsutvecklare process Stefan Persson 

Processägaren presenterar innehållet i dokument enligt processmetodiken. Dokumenten är 
utskickade till samtliga deltagare vid mötet. 
Presentationen skapade ett engagerat samtal.  
 
 
Förslag till beslut på Kunskapsrådet 15/6: 
 
Linjen och processägaren är överens om att Processen kan jobba vidare i sitt arbete.  
Processägare och processledare återkommer vid nytt tillfälle med en presentation där 
kostnads - nyttoeffekter beskrivs mer tydligt.  
 
 

Presentation PSV Sepsis del 1. 
 
Processägare Olof Blivik, Processledare Tina Persson 
Verksamhetsutvecklare process Stefan Persson 
 
Processägare Olof Blivik presenterar innehållet i dokument enligt processmetodiken.  
Presentationen skapade ett engagerat samtal. 
 

Förslag till beslut på Kunskapsrådet 15/6:  
 

Linjen och processägaren blir överens om  

 
- Att vårdförloppet ska införas i sin helhet enligt de dokument som föredragits. 
 
- Att anmälan till PM 3 angående att få loss IT resurs för den fortsatta processen görs 
gemensamt av processägare/ processledare samt projektledare processorienterat arbetssätt. 

 
Avslutande Reflektion: 
 
De fyra presentationer som vi nu kört igenom under våren 2022 har varit ett lärande och 
hjälpt oss att identifiera förbättringar och behov av delar som vi hittills inte byggt in i 
systemet.  
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• Kommunikationen inom, mellan verksamheter samt mellan huvudmännen behöver 
öka.  

• Kommunikationsflödet mellan linjen och processen på alla nivåer behöver öka för 
att öka förutsättningarna till goda etableringsresultat. 

• Processägare, processledare och processteam behöver stöd från HR, Controllers 
mfl. Under sitt arbete för att kunna få ett tydligare beslutsunderlag vid 
presentationerna. 

Bodil lyfter in frågan kring om det är legitimerat att processägare/ processledare bjuder med 
de stödpersoner som de ser behövs i form av ex controllers HR. Detta möter inget hinder.  

 

Avslut 
 
Håkan tackar inbjudna föredragare och avslutar mötet. 
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